meetings. Plans werc made for includiag the Los Angeles bolice
Department in any future‘planning, on khe Federal level, to
deposit documents of the investigation in the Wational Archives.
The Case Preparation Team from 5.U.5. was assigned to be avail-
abla and present at the trial and plans were made to make visual
aids and mock-ups available during the trial. The Sheriff's
Office aasumed responsibiiity for securitf at the tria) and
various investigative and trial problems and situations were

discussed and rescolved.

An unscheduled meeting was caljed on December 13, 1968, to
digcuss the effects of the motion forH;;;;;;;;;-gggmzie results
of a maetiné between Grant Cooper and the District Attorney's
Office. The District Attorney's Office announced it would not
accept any type of plea to a lesser offense, nor were there any
Plans to drop the additional counts of assault with intent to
commit muxder. The stipulations to be offered to the defense
regarding a proposed polygraph examinétion of Sirhan were out-
linad and agreed upon. An offer, by Grant Cooper, for making
Sirhan available for psychiatric examination was digscussad., &
-discussion of the mation for discovery, resistance tacticos and

items requested in the motion concluded the meeting,

~14d7-
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ON INVESTIGATIONS
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THE COMMITTEE ON GOVERIMENT OPERATIONS
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T rw DARDLATE NELEASE FOR DMIDIATE RELEASE
Senator John L. MoGlellen (D., Avk.), Chelmen of the
Permanant Suboommittes on Tnvestigations, smnounced todsy
the begiming of & preliminary inguizy into certsin aspects of the
Foreign Aid Program. atthmmmwmuw
to deal primerily with the sdministration end the effectivensss of
Unitsd Stetes aid to Irem. '

Yestexrday the Subcommittes hluammqutin session the
testimouy of The Khatbar Khan, lesder of the BaMitiari Tride of Irem,
vho is texporarily living in the United States end who spoks for &
group be descrited as "K. X. United Patriots for Justice.” During the
course of his secre: testimony, The Ki.. escribed Yoreign Ald operstions
in Irsn end surrendexed to the Suboom...:se voluminous documents in his
mmmrmwmwﬁunmmmmm
conmdities. ﬁcu documents, if corrovorated, poinmt .o c- 088 corruption
m-:.m.ormummuo:sa.oo,ooo,ooo.oomm.-uoau_am\-
sdainistration of United Stetes aid to Iren. The ourrent inquiry will
follow evenuss of iavestigation suggested hy the dooumants and ty the |
~stinoay of The Xaibar Kien. Puture ectica by this Suboomaittes |,
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:~nator John L. “-7Tliallen April 12, 19€%
.

Farrick and told him that one o the Senatare in your Carrlttes
hes besn ir. close contact with: *2e ire:dazn Embessy ane the 1w
vestigators are -aking a re-ort accordfue to the des,po of fro
t.rbassy, Kamrick stated that this is a ratter that 1 shruid ile-
~uss with you. You telephoned me later at kr. wels' ffice &°
which time I sdvised you of the sames ani told you that the re-
prrt= of your staff's investigation are being prepared rracticai-
ly #t the Ilranian Embassy with the intention >f white-washing the
entire matter and making me and my people the guilty party. vou
denied any knowledge of this and asked to talk tc my attcrney
éuring which tiwe you sssured him and me that you would invest-
jgate this matter and pretended to be shocked,

Therefore my information that certain dishonest people con-
nected with your Comnittee, State Department and the Justice De-
partment had been working and cooperating all along with the Iran-
ian Bmbassy to white-wash this entire matter and to make mwe and
my people the guilty ones has been right and accurate,

1 4¢ not entirely blame you as 1 understand that you have
been under tremendous pressure but one thing makes me happy and
that is ever since Senator Robert F, Kennsdy left the Justice
Department as the Attorney General I stoped to furnish your Com~
mittee with additionsl documents, I will shortly receive copies
of the reports made by your staff and investigators according to
the desirs of the Shah's Embassy through my confidential sources
at that Bmbasay which will always remind my people of the great
injustice done to us by vou and cthers connected with your Com-

sittee.

I would like to repeat that all the remarks made by you and

some of your collesgues on the floor of the fenate on April 5,

1965 are falls, inaccurate, nphony, nonsense and without any foune-

dation which you are aware of. f really would like to hear them

::ty from the Senate floor t - show to you how absurd and phony
ey are.

In conelusion 1, on behalf of my people stand and support
the chargou brourht to your Committee for investigation in the
hops that justice would be done, You dear Senator stand, su-
pport and protect the Shah's corrupt regive, his Aishonest Iran-
ian and American collabarators and try tc do us injustice,

UNITED PATRIUTS FOR JUSTICH

Yours truly,
- f"' \»\..1.!\._.____‘ “"\-v‘\u.._._

S VLA A
. " THE KHAIBAR KHAN ~~
Bonorary Chairman,
Ruling Council
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April 12, 1965
Senator John L. McClellan

{tad States Senate
Washington, 25, D, C.

ar Senator MecClellam:

Reference to the kangroo court held by you on March 30
1965 at the instance of the Shah's agents and unjust and r.111s
accusstions made by yourself and some of your colleagues on the
floor of the Senate on April 5, 1965 in an obvious attewpt to
pressure the Nation into stoping to pusblish the article en-
title 'Million Dollar Mystery' of which you had a galley proof
s week ahead; I would l1ike to make the following comments.

That is to remind you of the contents of my letter to you
of Decomber 23, 1964 of which I am sending you a copy in case
it has disappeared from your files and landed up at the Iranian
Enbassy like other documents.

Also 1 would like to remind you of what took place during
our second meeting when 1 informed you that the Shah's sister
had stated that 'this is the aAmericans’ bady sand they have mo
choice except to white-wash these charges', You stated that it
is true, @ lot of influential people who are involved in this
matter would try to do that but they will not be successful.
You even want further in order to reassure me of your good inten-
tions and made the following statement in front of other wvembers
of your Comsittee '] am glad I did not receive a gold watech from
this ,... Guring his last visit', weaning the Shah. You request-
od me to have private talks with your counsel Jerry Adlersan du-
ring which time 1 was approached by him to take off the names of
five most influential Americans involved in these charges in order
to make the inveatigation easy for you. When I brought this to
your attention and informed you that 1 refuse to be a sudject to
these kind of approsched and do not trust Adlerman you tried to
convince »e that he meant well and assigned Paul Kesriek in his
Place who turned up to be the same.

Bven as recently as Fedbruary of this year I telephoned Paul
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ifonorit 1+ Robert F, Kennedy
- "nited Atites Jenate
Waghi~gton 25 ,D.0,.

Dear Senator Kemnedy:

As vou probably will recall acoording to your advics,
I have ataved behind my charges and tr'ad to ¢leir certairn
unjust and untrue remarls made by Senutor MoCiellan and
grme of ..13 colleagues whA:h were wide ir an effort to
presaurs The Natlon intc decldng not to ;ublish its April
12, 1965 lasue and tc dioirish the truth.

In order to claar tiese mattera an? bring out the truth,
T have made several voluntary aprearan~aj cefore the District
Attorne. of ’lew Yor',Fzderal Grand Jury in the Southern
Diatrict of New York ant also appeared before n Federa)
grand Jury in Loz Ang2ias and have test'fisd in detetl

sibpitted .11 documertations.

Muck to tha disapiointment of thar Shah, his corrupt
officials and his d4cionost Americar agents and ccllabaratora
in this country, [ have cleurad thease unjust and false
sgousations and have not and wi,l not give up my struxgle

to achieve justice and frendom for the voor paople of my

sountry.

The Sah has been srending mililors ofdoliars through
his ngents in th1~ country to damwe ma, my reputntion and
the reputation of my nisocintes, They uive @van gone A8 far
as trving opsnly to nertuade se-r of my American friende and
ansociates who underatood my cauce and were knowledgabdle of
his dorrupt regire and dishonest actiors Lo be turred agsinst
me, Enclosed you will f£ind coples of .ctters of May 2,1960,
May 26,i966 and ¥ay 31, 1900 showing how some of the 3nah's
Aperican Lagkers tried to 4o this, [ ar also enoloning a oopy
of my latter of Decembe~ :2,1966 tu Hobert L.Kiug,A13iatant
U.8, A%t "nny whigh Ya apf-avrl~ ‘tawr ant te.ls of how some
orig'pnal -arar tg a0 2 weia as importart as axhibite of a
Fadersl ITrl Jury hove found their way to the Irarian Tmbassy.

P]

8o far ail of UL 238 322 rts on tralr part Lo demge xe
an py 8830Ci~tes have hean unsuccesaful, Now & new meneuvering

and aconnivingls going undar way in ordar Lo nutprensire on W

T BT g :‘.‘N"*-*W—a-.!l;‘ﬁi-- R
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Jovvita dn Nau York Cito, cobert J. Gas L oab 4o Soestan
Narsry ant, Barpara Watoop and Visa Foo caroat Sha State Do e
mard,

laine knowladgnsia of thits sch»me mv att-» ay “r, Hig-=pd
U, W™ 31 hag ranquactad Tanarsaamge Sone ar Lo 'phrodnce 4 41
for my rod~f %o tiic Torcraain. fiow 1At al v o~ Saah's aganty
411! he in prasentirs “1n wWith 3 2Tt of 'y he'd 13 no. known.

NIEN PATHION™S For TUSTICE

“ours truly,

}

KA AR KHANT T T
Tonarary Jhatyean,quline Joupcil

Tha Khaibar Khan

g/o Mons,Wala ¢ Marcu-
341 ¥adise Avanyo

Ne -« Tovk Ceny, Mo 7ark
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Janv Senator Nellellan:

Yo' r letier of Novemher 20, 1964 nidressed to ny
attorrar Mr. 3ichard i, Weis Was ca'led to my attert on

by hir. In that letter vou acknowledge that Yhe Darartrent

of State unlertook some Invaeatigation in "ran ot vour re-m:sat,

Loneve found Lhrough ry tources tnat tho Yaorie from
th» Department of Stata ard othars who Hhuva been assigned t~
10 this investigation are not doing an nonect Yob elthar for
your Commitiee or the nnor preople of my country. They are
working hard to aatisfy sre Shnl, his corrupt Trarian ag
Americar collabnrators, ™ . : n-ve bean in close cantact with
tha Iranisn Wmbassv and h-ve heen conrhictine an Anveatigation
acgo™ing to the inatructtona of %-e Traniar “mbasa; wAtaoh
are lnte-ded tn be &t 3 qeatogt ne,

T hova haer awars of t.18 fact for quite some timo w2
it was avan brought t- ry attentio~ by som: of my Araricar
friends in this countrs like “ian Tiizaboth Helnz, Mr.Ashley
Chanller a-4 o‘hers tiat ap invastirator from your “ommittaee
has besan twlat'ne an’ d'atorting their tastimonies which were
favorable towards me, Tnvestigator Wolf even hra grne asfor
ag trying &4 t:*n the~ apainn® ma,

The investisation that thn Deprir~nt of3tote undertook
for you in Tran vwas eve: worse, T™he!r so-ocalled inveatigation
has not beer intended to find the trith, instead tray have
been in close gortact Wit the SAVAX Falice of the Shah and
have preparad a revort only with trr~ 'ntention of pleasing the
Shah and his corrupt officiala and 4ishorest, Amarican Collabor-
atora, It has becme n loke amonp Irmian circles that sver
ainoe I subritted thase Aocements Lc your Committee not':i g ha
some out of 1t excert costing the dnak a fortune and mekirg
soke invesligalLors of tha Depsrtmant of State, the Department
of Juatioe ani vo ur Committoe rich and proaperous,

If you recall during my firet and second visit with you
aAnd your Committee membara even bhefore I submitted the Agoy-
ments to you, it was understood between us that the Department
of Btate would not be the proper agenay to undertake sush an
investigation in order to laarn the tryuti about the misuse of
the Poreign ALl program to Iran, Yo personally agreed with
B9 and promised me under ocavh that the Nepartment of State
would not be apart of thin investigation, -

il -
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Hororablie John L. Me(lellan Necarpar N3, 1964

ifyou and othar membears ofyour lomritiee are 'nhersctal
in learning the truth, I suggeat &that vou designite a~me
sincare psople to underiake this inveatigation both 1 I
and in this country. People who have no deaira to satiafy avi
plomnse the Shah, hias corrupt Iranian and American collsborntors
bu’ who are only desirous to learn tie truth ard to &~ an
honest investigation,

UNITED PATRTOTS FOR JU3TICE

foura truly,

s
"l-t.\,ﬁ't.. ..,,hi:,_._‘;’i—-«
"?ﬁﬁ'ghAraiﬁ“ihaa o

Honorary Chalirman,Ruling “owmcil

The Knhaibar Khan
¢/o Moss, Wels % Farcus
341 Hedlson Avenun
New York City, N.Y,




y, | HAMPART rlv0UivE DIVIGION l) -
- - -

CALLS » JUNE 5, 1988 KENNEDY SHOOTING DR £B~521 466

5:50 .m,
P Lt, Hughes .

Sgt. Calkins, Romicide Divici-», calle? §n ztating he received a
call at 4 a.m,, today (June <, 1948} from a mrs, Christenson,
/ 131 8. Hoover, DU~30594, sags her daughter':as at the Amhassador
\/ tonight. She observed a euzrect and wants to make a statement
ﬁl?’(’Bto the police. Rer daughter is 16 Years, her name is Therasa
Christenson, Very cooperative.

5:55 p.m. Hambly

Corum, San Gabriel PD, had an informant, aaztgra Gottl:eb
‘;36 Belton Way, San Gabriel, 282-0280: who reports she knows the
brother of SIRHAN BISHARA SIRHAN, who im a co-worker at Cannon Electric
on #Humbolt St., in L.A. She said he has not been to work for two days.

5:50 p.m, White

Decoupcarank, Intell. Div. states that a Tom Richy phoned him. Richy
i8 with the Military Intelligence Liaison. He gave info that a Terr§
Fell of Military Intelligence, 'n the San Francisco area, phone, Area
Code 415 - 561-3242 or 561-2330. Mr. Fell says he knew the suspect
““‘“‘ Sirhan, as a friend, when he attended Pasadena Civic College aé the
same time as the suspect. He knows that the suspect went to Long
FPellow Grasmar Schocl in Pasadena, George Washington High School, and
John Muir High School in PaQadena, At the time they were attenﬁing

the City College, he knew that the suspect was active with the crganiza~

tion, to gain supﬁort for the Shah of Iran, at the time the Shah was
— T ——

visiting this country., Alsg, the suspect had a very close friaend,

DAVOR PEVEC, who ljved at 1121 Nofdzfizﬁ?ztgdpasadena; and is believed
————

—d ————

to be a student iversity of California at Santa Barbara.
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"/ TRNEDS  THE T 2

PERSON INTEWVIEWED: _ WAYNE, Michaal DATE/TIME_g-14-68 11 AN _

SEX__ M _RACE_ C__HAIR BrnEYESBrn HT 5-8% WT 135 DOB 5-19-47

2

RESIDENCE ADDRESS___1430 S, Hipoint PHONE__WE 4985]
BUSINESS ADDRESS Pickwick Bookstores PHONE__ 469-819]

INFORMATION: (WHO,WHAT, WHEN, WHERE, WAY ¢ HOW)™

Mr. WAYNE was questioned about his activities prior to going

to the Hotel. He states he rode from the Kennedy Headquarters

on Wilshire Blvd. to the Kennedy Headquarters in Westwood, with

___three people. One of the people he assumed to be a European
newspaper reporter.

He thinks the woman in the car had a broken leg. The car was
a Brown 1961-1963 T-Bird.

He does not know the names of the people he rode with. Just
two men and one woman.

He cannot remsmber if he exchanged addresses and names with
anyone in ths car or not.
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¥ReSAR FOLDER

INTERVIEW

QRSON INTERVIEWED; GILBERT, Xeith D, DATE/TIME

SEX RACE HAIR EYES HT DOB

RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS

INFORMATION: (WHO,

WHEN
SYNCPSIS OF TAPE ;’}313%2

ERE
OF TNTERTE o b H8%: suBJECT IN SAN QUENTIN PRISON.
1. Gilbert admitted his assoclation with the Minutemen,
He denied kuowing Michael Wayne.
He admitted writing a letter to Senator Kennedy telling him that Lee
Harvy Oswald was a Minuteman., Gillbert obtained this information second-
hand from Dennis Mower,

NOTE: See the Kassadb investigation folder, the Gilbert section, for a
detalled report of this inserviou,

INVESTIGATORS MAKING INTERVIEW.: APPROVED BY:

- . . Lot -3 2 .
Sgl. M. ¥ Gelloerrer FY o




KASSAB FOLDER FILE §___I-109¢6

INTERVIEW SUPPL. INTERVIEW

.RSON INTERVIEWED: WAYNE, Michael DATE/TIME 6-25-69

AKA - WIENM, Michael L.
SEX RACE HAIR EYES HT DOB

————-

RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE ,WHY & HOW)

Michael Wayne was reinterviewed on the above date and was shown
both the orxriginal Michael Wayne - Promotor card, and Keith Gilberts
card.

He again denied that the Wayne card was his. He produced his own
card (See Attached Copy) of the one and only business card he has

ever had. This card lists his true name of Vichael 1. Wien. He
stated that he made up this card while in high school,

After carefully viewing Gilbert's card he denied ever seeing it or
of knowing any person by that nare. He did, however, admit geinag

to a "Nazi" shop in Glendale with a friend, Robert J. Soto, late in
the summer of 1968, after the Kennedy assassination. BRe went to
this Nazi store mearly out of curiosity. Prior to that he had never
been to any Nazi store or antique gun shop.

Wayne further added that after he was stopped and arrested by a
private guard {(Agustus Mallard) at the Ambassador Hotel on June 35,
1968, he was searched for weapons. The guard looked in Wayne's
wallet for identification. Wayne could not recall the guard taking
anything out of his wallet.

Wayne wag then released in the custody of two Los Angeles officers

and placed in a witness room. He was allowed to leave the interview
room for water and food. Several hours later he was transported to
Rampart Station and questioned briefly and released. The person who
questioned him at Rampart did not search him, nor did he check Wayne's
wallet. That officer, according to vayne asked him several questions
as to what he saw and heard. e then told the investigator where he
lived, where he workec¢ and what his telephone number was.

biu/7-16-49

INVEETIGATORS MAKING INTERVIEW: [ APPROVED BY: AT Py
fgt. M. Gutierrez W( ; { )}ﬁ




The phony trust de2d racket in which the Xassabs spscialized could

. be traced back to 1958, In that year David Jacob Kassabzand a partner
named Elmer J,. Preemsm, made a land svap for the Little LaWgunting Ldfige
in Inyo County., The lodge, owmed by Mr, and Hrs, B.B, Wathenyy vas
valued at about $75,000, In cxchange, the Kassubs gave the Mathenys
two supposedly valuvable pieces of property withlclear titles, But that
wasn't really the case, The titloé were clouded and the land was much
smaller than represented, A judga.found David Kassab. guiiiy of grand theft
and sentenced him to state prison for one to 10 years, Freeman, cgnvicted

of attempted grand theft, was placed on probation,

In the massive trust deed frauds of the 19608, the pqlice'infoivement

with n&:_ﬂibrln;and the Kassabs was never made public, Rather, soneone
. pupressed the facts; and they were among the best kept sgcrets in the
office of the Police Bureau of Internal Affairs. ~ Police veren't the only
ones involved in the scandal., Romald J. Ellensohr then a field p///
secretary in the San Fernando Valley for Hayor Iorgy} vas involved.in 2
trust deed transaction with Jacob Kassabd and anothér onc with Edwérd
Haymes (a Kassab alias,) Later Ell=nsom was promoted to a ioity d puty, &
position in which he coordinated activities witﬁ the police dapartment;
The Los Angeles policemen who did business with the Kassabﬁ vere led
by officer Harold Letbamd} a memb:.r of the force since 1948 who, afger the
scandal was asked. to retire, Howeover, the young:r !Mielsel WoCowarg soon

emerged as the Kassabs® favoritc policeman,

(Kore)
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~For & business combine that was on the verge of bankrupicy, money was
apparently no problem: Not once during the scandal did Braden's nanme
surface, One must wonder if he was a silent partner, There have been
implications, from time to time, by state intelligence agents, that
Bradegn“was connected with a "high roll?ng gambling operétion." Further,
there was reason to suspect that he was connected with the cheating
scandal over ganbling games at the exclusive Priars Cluhfin Beverly Hil1a¥
When the operation was at its peak ai the Friars CIub, écoreq of
celebrities and movie stars were cheated out of thousands ot dollars
in cgfd ganes that were rigged with all the ingenuity of a "Miasion
Impos sible“ plot,

'Apart from Braden's connection with the partners, there was one other
name under Roon 402 in the building directory a$ 280 S. Beverly Drive that
appeared to be worth noting, that of the Empire 0il Company, It would
appear this particular mire 0i® is 2 mystery corporaiion, Various
pe ople in the office acknowledge that 280 S, Beverly Drive is the

correct mailing address for Empire 0il, But those who inquire about

the firm are told the principals are out of town: A check of state

coproration records gives no cvidence that such 4 company cxists in the
Beverly Hills arca.

’Returning to Joseph ArnofY, he is the nan, as of late, who has generated
the moat publicity. For awvhile he was considered a plonccr in the
discount store business, ' That was when he introduced a cut-rate nedical
clinic at hic store over the pro‘c‘,estn of just ahout uvery m2dienl group
around, The zzlen pitch wini son:thing like: "we can save you inoncy on a

flu shot,” The man AXnoL® viclcd to hoad up the clinie wag » forner

osteopath ant aopiticd digenist naned PUNGECGGEYHN, KVé\
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The following is a detailed report of the findings encountered

during the investigation into various allegations as related
by PétersRyNoyes.

During the early months of 1962, Los Angeles Police Officer,
M. A. McCowan, F. W, Hall, J. V. Gambee, J. R. Squires, and
D. G, Rickards were approached by Officer H., Latham with a
scheme whereby they would receive $75.00 for each transaction
that they entered into with him on a real estate purchasing
venture, Lztham was to be the go-between the officers and
David Kassab, a non-licensed real estate salesman. Each
officer was to apply for a new home loan. Through a manipu-
lation of trust deeds, the property would eventually go to

David Kassab who would resell the homes at an inflated price.

The method of this operation employed by the Kassab group, was
as follows: Master Eascrows were opened with David Kassab as
the buyer. The escrow provided for the sale of approximately
100 homes in the San Fernando Valley for the sum of $18,200.00
each. On April the 1%th, 1962, Kassab appointed two other
individuals as his nominees in the above escrows. Individual
escrows were subsequently opened on each house between the
nominee, the sellers and other persons who were part of the
Kassab group. The "Companion" escrows provided for a selling

price of those houses in the amount of $22,950,00.

In each "Companion" escrow, a "dummy" buyer applied for a new
loan based on the inflated selling price. The "dumwy" buyer

would then deposit a check into the escrow and simultareously

( gy f i
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sign an instruction authorizing for the immediate release of

those funds to the seller, The escrows were concurrent in

each house. This loan proceeding was then transferred to the

coriginal escrow from the “Companion" escrow.

A second trust deed was created on each of these houses, Inr
some instances, the second trust deeds were sold to third
partiea and in other cages the second was sold directly through

the escrow by a “dummy” buyer.

In dividuals used by Xassab as "dummy* buyers included the
aforementioned officers. Others inciuded Dr. Stanley Dubrin

and numerous other non-police personnel,

Kassab, working through Latham and McCowan told the officers
taht he, Kassab, did not have sufficient funds to undertake
such a large purchase of the 100 houses which he was trying to
purchase. Kassab proposed that the officers allow the American
Nile Corporation to use their names and credit to acquire some
of these homes. In exchange, the officers would receive $75.00
for each home loan they applied for. Title to the houses would
be in the officers names, and in case of any default in payment,

they could take over the property.

Kassab told the officers that it would be necessary to deposit
a check in escrow in the amount of $2,000.00. 1In each case,
none of the mentioned officers had the required $2,000,00,
However, Kassab assurec them that the money would be put into

their account tco cover the "NSP* checks.




The purpose of using "dummy” buyers to purchase title was to
run the properties through "Sham" title holders and increase

the value,

In other instances David Kassab, through a mamipulation of

trust deeds, was able to obtain temporary title of the property
in question before it cleared escrow. He would then sell a
second trust deed o an innocent buyer. After a short period

of time, the involved officer's "NSF" checks would bounce,
causing the first trust deed held in abeyance in escrow., David
Kassab would then buy back the second trust deed from the inno-
cent victim at a 50% discount on the pretext that the foreclosure
was lmminent. If necessary, he would take the money from the
second trust deed (o cover the shortage in the officer’s bank

accounts,

David Kassab was eventually arrested and convicted of another
embezzlement and sent to the state prison on a land swindle of

a property known as "Little Lake" in Inyo County.

A lengthy detailed investigation of the officers' conduct in
this matter was conducted by Internal Affairs Division of the
Los Angeles Police Department., This matter was presented to
the Diatrict Attorney's Office to determine if these officers

should also be brought to trial,

Deputy Diatrict Attorney Robert E. Remer rejected a complaint

against the officers stating that although there appeared tobe

a good prime facie case of grand theft, especially in the Latham




The following report is a condenged summary of the Kassab

investigation as outlined in the chart accompanying this report.

During the early months of 1962, Los Angeles Police Officers

M,A. McCowan, D, G. Rickards and three other officers entered

into a sham real estate purchasing venture with Officer Latham

whereby they received from $75.00 to 5250.00 for each transaction
that they entered into with him. Latham was the go-between the

officers and David Kassab, a non-licensed real estate salesman.

Kassab applied for purchase of approximately 100 homes in the

San Pernando Valley for a sum of $18,200.00 each., Individual
escrows were immediately opened on each house. The officers acting
as “dummy” buyers applied for new loans based on an inflated price.
In some cases, second trust deeds were sold to unsuspecting buyers
before title was cleared through escrow. When the “nen-sufficient
funda® checks, submitted by the officers earlier as down payment

on the property bounced, Kassab would buy back the second trust
deed at a 50 per cent discount on the pretext that a foreclosure

was imminent.

David Kassab was born in Bagdad, Irag, He is the third of seven
children who was forced, with his parents, to flee their homeland
because of anti-Jewish feelings in that country. He and his

family lived in Bagdad from 1940 to 1948, During the years of 1948
and 1949 his family lived in Urban Teheran, Iran. He came to the
United States in 1949 and has been living in Los Angeles ever since.

He has been in the real estata business since 1555.

Kassab's arrest record dates back to August 28, 1959 when

he was arrested for grand theft, This case involved a




a travel agency sham with a co-defendant, Georce Dimitrovich.

Both were doing business under the nume of Europa Travel.

They advertised air transportation at greatly reduced rates.

The prospectus was that a plane would be leased frow a

Mexican Airline and flights would operate %o farope from
Mexico. The round trip flight was advertised at 5$545.00.
Both David Kassab and Dimitrovich collected over $30,000.00
from 80 UCLA sfudents. They pocketed the money and did not
fulfill their contract. Intelligence reports indicated that
both David Kassab and Dimitrovich were probably in partner-
ship with Joe Sica, in this travel agency., Although there
were strong indications of the Sica connection, positive

proof could not be established.

Working with David Kassab, while involved in the home buying

sham, was_Dr. Stanley Dubrin. Dubrin listed himself as the

Vice-president of the American Nile Corporation, a real

estate office. David Kassab listed himself as a co-owner
of that Corporation. Other Kassab family members affiliated
themselves with that organization as did several relatives

of the Xassab Clan.

Dr, Stanley Dubrin's arrest record dates back to February

28, 1963 when he was charged with grand theft, 1In this case,

a first trust deed was inadvertently reconveyed to him, Although
he had knowledge of this error, he sold the property as "free
and clear,” then dissipated the funds., On October 14, 1966,
Dubrin was arrested for the crime of abortion but was released

due te insufficient evidence. On Jure 14, 1963, the Los
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Angeles Police Department was advised that Dr. Dubrin had
nropositioned an ex~convict to murder his ex-wife, Kathy Dubrin,
aka, Ink., Dubrin was not brought to trial or arrested for

this solicitation of murder due to the informants lack of
cooperation with the investigators. Without that persons

testimony, a czse could not be established,

In 1966, Dubrin rented office space from Joe M, Arnoff the

owner of the "Big A" stores at 8341 Conoga Blvd., Conoga

Park, in connection with his medical practice. Dubrin and
Arnoff have bheen close friends since 1962. He was also the

Arnoff family physician.

Arnoff eventually went bankrupt at the "Big A" stores and
severed his business relationship with Dr. Dubrin. Both,
however, remained on friendly terms and still meet soclally

on occasion.

Arnoff was introduced to David Xassab by Dr. Dubrin but diad

not become acquainted any further,

Arnoff was involved in the bribery case concerning Councilman

Tom Shepard to the extent that he, Arnoff, was one of the

owners of a seven acre parcel of land in Conoga Park which was
roezoned in 1964 for the purpose of constructing multiple dwelling
unity. Councilman Shapard was later indicted on bribery charqes
in connection with this rezoning. Arnoff owned 45 per cent of

the building corporation stock.




Another figure in the Shepard case was Wallace White who

received 45 per cent of the corporation's stock for putting

up the initial cash investment. Arthur Toll, the attorney

for this corporation, received five per cent of the stock as

his fee for legal services rendered. Gerald Chase, a C.P.A.,

received the remaining five per cent for handling the tax

account of the same corporation.

Gerald Chase is a business partner in the accounting firm of

Chase, Bierman and Dunn at 280 S. Beverly Drive, Suite 402,

Beverly Hills, California. Chase was also the accountant for

Arnoff while the latter was doing business at the “gig A"

sLores. Both parties terminated their business association

during March 1965. Their relationship at that time was strictly

buasiness.

They never became close friends. At present,

Chase is muing Arnoff for back pay owed to him during the time

he was handling the "Big A" account,

Among the numerous tax accounts that Gerald Chasa handles is

a person named Jim Braden.

He has handled Braden's Empire 0il

Corporation account since 1963 or 1964.

Note: See the detailed report of Braden's entire investi-
gation at the end of this report.

Braden haa been associated with Victor Peraira for numerous

years, Both were sent to federal prison for grand theft,

In this case, both had conspired to bilk Pereira's former wife

out of a large sum of money. Both Peraira and Braden are acquainted

with the Swmalldone Brothers whe balong to the "Mafia.”




Another mutual acquaintance of Braden and Pereira was a person

named Arthur Clark Sr., who is now deceased. Clark was a

former member of the Old Detroit Purple Gang. Pereira, when

released from prison, was given szmployment by Earl Scheib of
the car painting fame. Intelligence reports indicate that

Pereira was also associated with Paul Billings who was closely

aasociated with Mafia members such as the Battaglia Brothers.
In 1962, Pereira had an active financial interest in a New
York business firm named Grouth Industries. He handled new

stock issues for Accurate Electronics. He sold Pred and Alfred

Sica $4500.00 worth of this stock and retained the shares in
his name. Investigation indicated that this was a hoodlum

oparated company headed by the Colleti Brothers.

The background investigation of Officers Latham and Rickards
indicated that they were active members of the John Birch Society
in 1963, The John Birch Chapter in the North Hollywood area,

was closely associated with the Minutemen Society of which Edgar
Eugene Bradley, Carcle Aydelotte, Arthur Aydelotte, Keith Gilbert,

Dennis Mowser, Phillip Scheib and other right wing extremists

were menbers.,

In checking the background of these Minutemen members, Officer

C.E. White's names was menticned as a friend of Xeith Duane Gllbert,

On Pebrusry 25, 1965, 1400 pounds of stolen dynamite was located
in Gilbert's garage apartment at 419 Wesatern, Glendale, California,
The owner of the residence who lived in the front house was

Bernice Iverson, the sistar of Officer White. During an intarview

with White, by the investigating officers in the dynamite burglary




case, he admitted his acguaintance with Gilbert, He also
admitted attending a Minutemen rally several months prior

where Troy Houghton, the West Coast Director of the Minutemen,

-spoke, He also admitted knowing Dennis Mower, a militant

Minuteman,

An investigation into Gilbert's background indicated that a
business card with the inscription "Michael Wayne, Promoter"™

was found in Gilbert's residence when the dynamite was located.

This Michael ﬁayne. it was speculated by this investigator,

was the same youﬁg male Caucasian who was at the Ambassador
Hotel June 5, 1968 when Senator Kennedy was shot. Shortly after
the shooting, Michael Wayne was seen running from the kitchen
area and subsequently stopped and later questioned by Los
Angeles Police Detectives. During that interrogation, it was
noted that he was in possession of a card bearing the name of
Keith Gilbert. Due to the fact that Gilbert was an extremist in
the right wing organization and Michael Wayne was seen running
from the scene of the shooting, an intensive investigation was

conducted to determine their association.

on April 1, 1968, Gilbert was interviewed in San Quentin prison
with reference to Wayne's busineas card and hias connection

with ultra-extremiat groups. Gilbert admitted his own membership
in the Minutemen Society, but could not recall the persons who
gave him the business card with Wayne's name., Gilbert indicated
that he had acquired numerous business cards while in the firearms

business in which he and another Minuteman, Robert R, Romero were

partners.
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Although Wayne's card was one of many found in
Gilbert's residence, at the time of the dynamite
discovery, the name Wayne could not he found among
any of Gilbert's other papers.

Gilbert, it was noted, was anxious to be truthful with this

investigator as his parole invegstigating officer was present

during this interview. Gilbert stated he did not want to lie

and hurt his chances for an early parole.

Gilbert, it was learned earlier, wrote a letter to Senator R.F.
Kennedy on March 1, 1967 from San Quentin prison. In that
letter, he stated that he was a member of the Minutemen Organi-
zation and had vital information connecting Lee Rarvey Oswald
to the Minutemen. When questioned about this letter, Gilbert
stated that he had received this information from Dennis Mower
and that he, Gilbert, did not have actuzl knowledge that Oswald

was a Minuteman,

Numerous photographs ware shown to Gilbert which included
persons he definitely knew. Among these pictures was a photo-~
graph of Michael Wayne. Gilbert identified all the photographs
that the investigator knew Gilbert was associated with. However,
he failed to identify a picture of Michael Wayne, He emphat-
ically denied having ever met Michael Wayne but added that he
probably recaived the busineas card from one of many people

he met at a gun show in Yuma, Arizona,

Additionally, Gilbert related that Dennis Mower had informed
him that Edgar EBugene Bradley had been involved in a murder of &
person known as Dallas Roquemore, whose death had been listed as

suicide.




A later investigation into this allegation revealed that
Roquemore, an acgquaintance of Bradley, was shot and acci-
dentally killed by Frank A. Austin in Weaverville, California
on January 4, 1964, An investigation by the Weaverville
Sheriff's office and a polygraph examination proved beyond

a doubt that the shooting was accidental, Edgar Eugene

Bradley was in Southern California at the time of that shooting.

Michael Wayne was reinterviewed on April 1, 1969 to determine
his knowledge -of the "Wayne" card found at Gilbert's residence
and also of Gilbert's card found in his possession on the
-ornipg of June 5, 1968.

Wayne was administered a polygraph examination by Lt. E.
Bernandez in which he was asked about the business cards and

abocut his running from the scene of the shooting at the

Ambassador Hotel. Lt. Hernandez stated that in his opinion,
Wayne was being truthful when he replied that he did not know
Gilbert, nor had he ever given him 2 business card, nor had
he ever had a business card bearing his own name. He could
not recall how he obtained Gilbert's card, nor who had given
it to him. The polygraph examination also indicated he was
truthful in replying that he had never been a member of the

Minutemen, nor was he associated with them.

puring an investigation into the membership of the Minutemen
Society in North Hollywood area, it was learned that Phillip
Scheib was also a member. Phillip Scheib is the son of parl
Scheib. Phillip Scheib was also a personal friend of Officer

C.E. white.
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Barl Scheib was a close associate of Victor Pereira and of

Paul Billings, who had Mafia connections. Parl Scheib's
background indicates clcse ties with numerous other underworld
figures such as the Sica Brothers, Jim Braden, Anthony Tuccelll,

Harold Metzer, Vincent J. Meallo and numerous others.

Joe Sica, a Mafia member, is known to have associated with Karl
Hoogoian who is a member of the Board of Directors of the San
Fernando Valley Rubbish Collectors Association. Hooyoian in

turn was known gp associate with David Xassab.

Russel £, Parsons, the attorney for Sirhan B. Sirhan, is

known to have asriciated with Joe Sica in the past, Besides
being the Sica attorney, indications are that Parsons was a

personal friend of the Sicas.

In 1966, Parsons defended Michael McCowan in the latter's

criminal retrial when he was charged with "theft of U.S. mail.”
McCowan was convicted and received a probation sentence of
three years, Shostly after Parsons was retained as the attorney
for “Irhan B. Sirhan, he contacted Michael McCowan and hired

him as a chief investigator for the defense in that case.

The following is a detailed report on the background investi-
gation of Jim Braden. Jim Praden's name first came to the
attention of this investigative unit from Peter Noyes, a
newscaster and writer. Noyes indicated that Braden was proba-
bly the person that Jack Garrison, the District Attorney from
New Orleans, was looking for instead of Fdgar Eugene Bradley in

connection with an alleged conspiracy to assassinate President

John P. Kennedy. @




Braden has an extensive criminal record dating back to
May 15, 1934 when he was convicted for burglary in Kansas.
His last arrest was for shoplifting in Los Angeles on
February 9, 1964,

In 1951, Braden and Victor Pereira joined together to

commit fraud. The victim in this case was Pereira’s ex-
wife. Braden and Pereira were convicted of interstate fraud
and conspiracy and sentenced to 12 years in a federal peniten~
tiary. Braden was in prison from March 1954 until February
1959 at which tiﬁe he was released on parole in Los Angeles,
California.

After leaving prison, he began working for the Morgan Browm
041 Corporation at 9251 Wilshire Boulevard as a c¢lerk and oil
consultant. Pereira, who was alsoc on federal parole had an

office in the same building where Braden worked,

Braden worked for the Morgan Brown Corporation for several years.
He frequently traveled with Mr. Morgan Brown as his consultant
on trips to Louisiana and Texas, Morgan Brown knew of Braden's

past prison record.

Oon October 10, 1960, Braden, twice divorced, married a fifty-
five year old widow, Mildred A, Bollman, an heiress to the

Swift Meat Company estate,

In 1962, Braden and his wife Mildred, formed the Matador oil
Corporation in Matagorda County, Texas and Opelousas, Louisiana.

In 1962, Braden showed his parole officer an oil dividend

§7

e




-11~

check for $19,000.00 which he stated was from a quarter

interest in the Matagorda County Texas 0il Company.

In 1962, Braden told his parole officer that he and his

wife had been threatened by Arthur Clark Jr. because Clark
believed Braden owed him money for "services rendered* when
Braden and Robert Bollman formed a cattle venture in Chicago.
In that same year, Braden and Bollman opened a $25,000,00

bank account at the Pirst Stockyard Bank, Chicago, Illinois

in the name of the "B and B Cattle"™ account. Clark, according
t0 Braden, was described as an 9il promoter. Braden and

Poreira‘'s association with the Clarks began in 1953,

In 1963, according to parole reports, Braden, through the

Matador 0il Corporation became associated with the Bauman

Prilling Company of Dallas, Texas who were drilling a well
for him in Landry-Parish, Louisiana.

Braden's association with Roger L. Bauman dates back to their

assoclation with Arthur Clark Sr. who was a member of the 0ld

Detroit Purple Gang,

puring Braden's parole, he made frequent trips to Texas,

Louisiana ancd Florida. 1In the months of October, November,

and necember of 1963 he made trips to ballas and Houston,

Texas.

On November 18, 1963, Braden received permission from the Los
Angeles parole office to leave for Dallas, Texas on Novembar

20, 1963, and then to proceed to Houston. Texae. Braden




estimated this trip would take him approximately ten days.

Braden reported to the parole officer in Dallas, Texas on
November 21, 1963 at noon stating that he was going to be in
- Dallas for several days working on oil deals and conferring

with Lamar Hunt,

On November 26, 1963, the Houston, Texas parole office
reported that Braden had left that date for Los Angeles.

A check of Braden's record indicated chat he used the following
aliases: Gene Hale Brading, Gene Brady, Eugene Hale Brading,
Harry Eugene Bradley, James Bradley Lee and James Lee Cole,

His true name is Eugene Hale Brading.

A check with the California Department of Motor Vehicles
revealed that Eugene Hale Brading requested a name change on
his operator’s license to read Jim Braden. This request was

made on September 10, 1963.

On March 11, 1963, Jim Braden opened an account with the City

National Bank, Beverly Hills, by depositing two cashier's checks
for $11,500.00. One drawn on the City National Bank for $8,000,00
and another drawn on the Crocker Citizen's National Bank for

$3;5°0u°0.

Oon March 28, 1963, Braden made a checking withdrawal of $10,000,00,
This was found to be three cashier’'s checks all made payable to

Jim Braden for amounts of $5,000.00, $3,000.00 and $2,000.00.

Cashier's check #217883 for §5,000.00 was endorsed by Jim Braden




and cashed by the City National Bank, Palm Spring Branch on

April 18, 1963. Cashier's check #217834 for $3,000.00 was
deposited by Jim Braden on May 8, 1963 at the City National

fank, Beverly Hills SBranch.

On April 8, 1962, cashier's check $#217835 for $2,000.00

was endorsed by Jim Braden and deposited by the Thunderbird
Country Club of Palm Springs, California, at the Bank of
America, Palm Springs Branch.

A further examination of Braden's other miscellaneous checks
revealed that o& November 6, 1963 he wrote a $200.00 check

for cash; November 19, 1963 wrote a check for $146.61 to

General Telephone Company; November 20, 1963, $200.00 for
cash-expenses which were cashed by the Courtwright Corporation,
Beverly Wilshire Hotel; November 21, 1963, $183,72 made out

to the Ambassador; December 18, 1963, $i0.52 to Diners Club;
November 19, 1963, $147.31 to the May Company; December 19, 1963,
$5.93 to Harrison Hartford Company, Legal printing; December

19, 1963, $17.86 to the Standaxd 0il Company.

Braden was released from the McNeil Island Pederal Prison on
February 13, 1959, He arrived in Los Angeles on Pebruary
14, 1959 and reported to the Pederal Parole Office. The

following are excerpts from Braden's parole report,

While in prison he corresporded with ANTHONY SHMALLDONE (Mafia

mamber) regarding oil well deals.

The following dates and notations are excerpts from Braden's

Yederal Parcle office record,




9-23-59 Pereira has an office in the same building as
. Morgan Brown Oil Company, Braden's employer.

10-28-59 Braden admitted to the P.O. that he had a girlfriend,
Mildred Bollman, a wealthy widow.

4-5-61 Approved to travel to Tampa, Florida with his new
wife, Mildred.

8-2-61 Told his P,0. that he had oil well explorations in
Matagorda Co., Texas with his wife Mildred and
Pereira. He requested permissio: to visit this
wall site.

Requested permission to travel tc LaFayette, Louisiana,
He :a; to leave Los Angeles on 8-14-61 and return
on - 1""610

9-6~61

He told the P.0. that his wife Mildred had put up
the capital for an oil well drilling venture.

4~11-62 Informed P.0. he was leaving for Houston, for Lafayette,
Louisiana and on his return to Dallas.

4-23-62 Reported to P.O. that he had returned from Houston,
Texas,

6-4-62 Requested to travel to MCHENRY, ILLINOIS with his

wife Mildred to visit their farm.

1-2-63 Braden went to Hawaii approval from P,O.

1-4-63 Departed from Hawaii.

1-17~63 Returned to Los Angeles from Houston, Texas.

1}-20~63 Left L.A, for Dallas, Texas where he was to remain
until November 21, 1963 then continue to Houston,
Taxas and remain there until November 26, 1963
before continuing to OPELOUSAS, LA. Upon arriving

in Dallas on the 20th, reported to P.0.

Note: He reported to the Houston P.0. office
on the 24th but did not mention his
being picked up by the Sheriffs after
the shooting of the president.

During his parole, Braden listed his addresses in the following

ordar:




133 5. Spaulding Drive . Beverly Hills
324 8, Elm Street Beverly Hills
966 Moraga Drive Los Angeles, 49
11500 Bellagioc Road Los Angeles, 49
443 S, Barrington West Los Angeles

While in prison, a report on Braden's background indicated he

was a member of a "gang"™ with Paul Aqustus King, Gerald P.
Boding and Sidney "Doc™ Solaway.

In 1956 while at McNeil Island the following persons were
listed as Braden's personal friends. Jack Boehl, Port Worth,

Texas and Donald Pick, Denver, Colorado.

Braden has been married four times.

#l, 1240, marxried Blanch Perkins in Port Lauderdale.

Pivorced in 1942 in pDale Co., Plorida,

-

June 4, 1951, married Margaret Berrxy in pDurant, Oklahoma.

He used the name of James B. Lee, He was divorced from
his wife while he was in jail in Pl Paso, Texas. Divorce

obtained in an Ohio court.

October 10, 1960, married Mildred Bollman in Beverly
Hills. Divorced March 1963,




#4. Janvary 30, 1967 married Jean DeSanders in Mexico. Divorced

June 7, 1968,

buring the time of his parole, from February 14, 1959 until

April 1962, Braden reported that his earninis from his clerical

position at the Morgan Brown 0il Company were from $350.00

to $500.00 per month. BRBeginning May 1962, he reported his

earnings per month as follows:

1962

May $1,425.90
September $6,467.58
January $5,972.00
Pebruary $4,368,00
March $2,690.00
April $1,849,00
May $1,220.00
June $2,106.00
) July $2,104.00
August $2,104.00
September $2,104.00
October $7,642,00
November - $2,104.00
December $2,104.,00

Braden reported that the money in excess of $500.00 was

from various oil well royalties. One of the oil wells

mentioned was the Ledoux Well, (Location unknown.)

On July 17, 1964, Braden wrote a letter to an attorney J.P,

Straessley of Miami, Florida, stating that he was enclosing

2 personal check for $39,500.00 for the purchase of the [.1.,

Cotton Lot located in the Coral Gables Estates, Dade, Florida.

entire parole period, Braden went by his true name

During his

Bugene H, Brading. There is no indication that he formally notified




his P.0. of a name change with the California Department of
Motor Vehicles. However, there are letters from Braden to

the P.0, with this name change.

There is no mention to his P.0. about his using the name of

Braden when arrested for shoplifting on April 9, 1964.

On November 22, 1963, shortly after President John Kennedy

was shot, Braden was in a building across the street from

the Dallas School Depository, He was interrojated by the Dallas
Sheriffs Department and released

-
Mote: See attached copy of Dallas Sheriffs report and
F,B.I. interview regarding that investigation.

There is no record of Braden having informed the parole officers

e T smaniiriw
in Loz Angeles, Dallas, or Houston that he had been interviewed

[

by the Dallas Sheriffs regarding his beiﬁg in a building in
m——

which he did not belong shortly after the President was shot.

On January 30, 1967, Braden married a wealthy Texas widow,

Jean DeSanders. On June 7, 1968, Miss DeSanders filed for

a divorce. During the early months of their marriage, Braden
convinced Miss DeSanders that she should invest $500,000.00 of
her money into his company, The Empire 0il Corporation, a

Nevada Corporation. She agreced to deposit this sum of money
after stipulating that the money would not be touched. This
money was to draw interest and pay off minor debts only. Braden,
however, managed to manipulate $35,000.00 into his own account.
Miss DeSanderaﬁlearned of this money shortage and realized that

Braden was attempting to bilk her out of the entire amount,
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She hired an attorney who managed to salvage all of the money

with the exception of the $30,000.00. Braden, according to

Miss DeSanders was in some type of partnership with Duane

Nolan and Chester Paxton in the Empire and Royalty Corporations

in LaPayette, Louisiana. Miss DeSanders brought suit against

both Empire 0il Companies and mentioned Braden, Paxton and Nolan

in the suit. She added that Braden had an office at the firm

of Chase Bierman and Dunn accountants at 280 S. Beverly Drive,

Beverly Hills. Mona Chapman, a secretary of this firm was

also listed as an officer of the Empire 0il Corporation.

Note: Mona Chapman's connection with Jim Braden was inves~

tigated and it was learned from Gerald Chase that
Mona Chapman had worked for his C.P.A. firm, However,
when he learned that she was listed in Braden's Empire
0il Corporation, he fired her.

Braden obtained Corporate approval for the Empire Oil Corporation

on May 24, 1969 from the state of Nevada. The Corporate

papers Iindicated that the share holders in the company were

Jean Braden, Mona Chapman, Martha Herndon and Jean Cox,

Among scme papers that were turned ¢ver to Mr. R. M. Hale, an

investigator for the State of California Diviaion of Corporations,
by Miss DeSanders, the following notations, in Braden's hand-
writing, were noted: “Abe Meltzer from 1/16-/32, Chester Paxton
1/8~1/8." There wers also six other names with similar notations.
Miss DeSanders interxpreted these figures to represent dividends
paid to share holders.

Note: Coples attached to this report,.

In trying to locate Braden's present address, investigators

were informed that he was living at the La Costa Country Club

in Carlsbad, california, telephone number,?14-729-7111.




check of the hotel records indicated he was a member only and
not living at that location. He listed his home address with
the club as 280 S, Beverly Drive, Beverly Hilles, California.

He also listed his telephone number as 472-7720., A check of

the latter telephone number in the Los Angeles area indicated

it was registered as a ncn-publishea subscription to Bernard
Denberg of 1632 Stradella Road in Bel Air. An investigation
into Denl:zrg's occupation indicated that he was possibly the

Vice-president of the Philco Radio Company.

The Empire 0il and Royalty Corporation was chartered November

7, 1966 in Louisianaz by Jim Braden, (President), Evelyr Droddy,
(Vice-president) and Duncan M, Smith Jr. (Secretary-treasurer)}.
The address of the corporation is listed as 201 0il Centex

nrive, P. O, Box 51643, 0il Center Station, LaFayette, Louisiana,
That corporation was listed as having $25,000.00 in capital at

the time of its corporation.

On May 6, 1969, Braden telephoned Sergeant M. ¥. Gutierrez

and requested to know why he was being investigated. Braden was
told that the investisation concerned Victor Pereira, Braden
added that his ex-wife, Mildred Bollman, had informed him that
an investigator had been inquiring about him. In this conver-
sation Braden deniled knowing Arnoff or Kaasab, but admitted
knowing Gerald Chase, the accountant.

Note: See attached report of Braden's verbatum telephone
conversation,
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Subject currently holds 4,500 shares of ACCUNATE KLCTRIC
stock, This 18 over-the-counter stock. Subject paid $2,00

r share and stock 1s reported to now be worth in excess of
gﬁ.oo par share, He intends to sell all of his shares very
800D,

This stock was promoted by VICTOR EMAMUEL PERSIRA {1wr),
president of VELCC PROPsRTIES, INC, KEO15-1 sold 500 shares
of thls stock which was given him by PEREIRA, Informant has
500 shares more he obtained at original cost for assisting
in promotion which he intends to sell, PEREIRA is close as-
soclate of nuwerous hoodlums and L5 an ex-con, The office
of his VELCO PRUPERTIRS, INC, 1s at 8255 Baverly Blvd., Room
205, He 1s listed as presicent anu sanager. Directors in-
clude his wife, RVELYN (IUF),-ALBERT E, SUNoH.NE (Iuvr), a
tax consultant and associate of JOHN BATTAGLIA,, JOB SICA

and MIKE RIZZO (all IDF).
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October 16, 1956

Dariel P, Sullivan
Jperating Director
¥iami Crime Commission
03 Biscayne Building
Miami, Florida

Pear Dan:

Thank you for the defailed information on
ARTHUR LEWIS CLARK,” Your sumsary of his
"TiTanclsl endeavors” {s valuable material
foer our files,

Judzing from his hackground, interests

and well known associates éLlRK'S lnv{nh
spending in this ares will vear further in-

vestization. Ha and ROGER Bkuﬂkﬂtnru re-
gort-dly involved in dr oi1 Tease'deal locally.
f further information concerning this is obe
tained, 1t w11l be forwarded to you.

Thanks avaln for brin%inz us up to date on
v

CLARK, and plense ad

se ~+han we may te of
assistance,

Sincerely,

JAMES K. HAMILTOK, CAPTAIN
£ M¥ANDER
INTELLIGFNCE DIVISION

W BT e g e
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SLLRIRES DRPALTMERT
COTNTY OF DALILAS, WEKAS

Before rae, the undereign :d suthority, on this the 22 day of —siovember A.D. l9-—63-

sonall deJim Braden 621 S. Barir.:ton Dr.
i S Apt. 6 Loa Angeles, Calf, glE
Ace—U9 | Phone No.—1725301 Home 0ffice2l5 S. La Cienoga Blvd.

Depotes and says veverly Hills, California

T am here on business (oll business) and was walking down Elm Street
trying to get a cab and thero wasn't any. I heard poople talking saylng
"Mz God the Presidsnt has been shot.™ Police carsa were passing me coming

down toward the triple underpass and-I walked up among many other people
and this building was surrounded by police officers with guns and we were
all watching them. I moved on up to the building across the street from
the building thet was surpouncded and I ask one of the girls if there was
a telephone that I ccould use and ¢ie sald "Yes, there is one on the third
floor of the building where I work™. I walked through a passage to the
elevator they wore all getting on (fxroight elevator) and I got off on the
third floor with all the other people ard there was a lady using the pay
telephone and I ask her 4f I could umse it when she hung up and she sald

it was out of order and I tried to use it but with no success, I auk
her how I can get out of this bullding and she sald that there is an exit
right there and then she sald walt a miaute here is tho elevator now. I
got on the elevator add returned to the ground floor and the colored man
who ran the elevator said you ere a stranger in this bullding and I == was
notsuppose to let you up and ho ran:outside to an officer and saild to the
officerthathe had just taken me up and down in the elovator and the officer
said for moe to identify myself and I preaented him with a eredit card and
he said well we have to check out everything end took me to his superior
and said for me to walt and we will check i1t out. I was then taken to the
Sheriffs offico and interrogated. . .

O L,

-

———

’ - & - / L)
. ubscribed and sworn to before me on this the —'Z#k/‘;(d“ of, ] (eta : A.D. wé 2
_w # i ff_ ¢ A // ’, ) ("/ \y/

Notsry Publie, Dalle: County, Texas

= 22EN{ D)




TLViIGw «1Td CAROL AYDLLOVTL Jan. 13, 1964

Tue next morning Mre. Aydelotte obscrved a larze paper cup on toe
Iront loawn, wiich had several cherry bombs in it.

~r5, hyGelotte stated that a friend by tie naze of AR
kfii.i?umz #5083, policeman, coucunicavions civision)
rnd dropped by the house and she iac discussed this cherry bomb

incident with him. She ¢eciined say whether he was a member
of the J33, but Mr. Mﬁ@%mw that he was.

Yae above information concludes nost of the iaterview; however,
ocner information was developed to try and link this incident with
other bombings in the Valley area.

w age 25, has worked as a bouncer. Is an alleged
friend of nton B, White. Iirs. Aydelotte statos that he does

r.ot have a dar, and lives in CanoZa Park with telephone number
U1 6-7295,

deither Daniel or Edward F. ¥cCarthy has a vehicle.

Mﬂrives a 1950 bluc Falcon, probably roeristered
o his father. ransby stated at one uviue that he lived in lew
York City and roomed with the son of Alger iiss. sirs. Aydelotte
stated that in school Branzby has cebatcd the liberal side of
subjects and qualified this statenent by saylng that it was 2nd
nand information.

5 BB 2 lay proachor, and alleged to be o representative
of IR Eaatl Dible Precbyterian and Fundament.agisw, Geens
to be very o and congaryative, maxoy the same remarks to
nrs. Aydolotte as RERELIEASNNPS The reuarks center around the
J35 collapeing within thrse nonths from internal action, and if
dra, Avdelotte knew what he knew about Reliagliudplglll she would get
out of the organization.

Gene 3radley is also associated with a W\mo was kicked
out of the J83 for paseing anti-Jewish lite out at meetings.
Gene Bradley and John Lorenz are both -

«wift was once an avid rfollower of 4
sradley have, on occasion, been seen




May 7, 1969

At approximately 10 m.m., a male telephoned and identified him-
self as a special agent for the Bureau of Criminal Identification
and Investigation for the State of California. He requested to
speak to someone in connection with the Jim Braden investigation,
Officer T. J, Miller talked to this person and informed him that

any further inquiries would have to be made in person.

At 11:45 a.m., Mr. ‘iﬂﬁ!ﬁﬂ;#.;aggggﬁﬁgic'”* into 5.U.S. Office
and presented a business card which indicated he was a C.I.Y,

Investigator, Mr. Mercurio stated that he had left his credentials
at his office. A telaphone check to C.I.I. indicated that Mr.
Mercurio was indeed a special agent for the unit. Mercurio
regquested information regardi .q Jim l:nng‘ atating that his
office was interested in this particular subject, due to the

fact that they are also investigating the R S

case. When asked what Braden's connection was with Shepard, he

stated that Mk

% Mgd) had given a Deputy Attorney General that
information. Mr, Mercurio was told that since the investigation
into Praden's past would probably entail trips to various parts
of California or out of state and that it appeared that this

was not a case connecting him with Sirhan, the entire investi-~
gation was being forwarded to a local F.B.I., office, PFurther
inquiries into this matter could be made through F.B.I. Agent,

La Jeunesse. The interview was then terrminated.
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On March 13, 1969, “r, Sweat .f the Dallas “exas County Sheriff's Department
vas contacted reparding the interview of Jim Bradeng '‘r., Sweat located the
interview and stated that ‘raden was interviewed shortly after the shootinpg of
the President, 3raden was found in a tuildir» where he had no business beinge,
A statement was taken from him and released. Mr., Sweat could not send this
investigator a conv of the interview without the approval of Sheriff Decker. He

assured me that the Sheriff would cooperate and send it to this unit.

After waiting several weeks and three telephone calls later, Sheriff Tecker was
contacted, Sheriff Deekel} refused to forward the report statine he was not poing

to re-open the case. When assured that there was no intent rn re=opening his

.‘ r anyone's tase repardins the Presidentts assaBsination, he stili refused to comply,
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When deputy Lewin states that Jim Braden®"was in building when Pres,
assassinated," the inference geems to be that Bradcn waﬁ in the
Texas Book Depositoryi Vhat other building coﬁld Lewis have dbeen
talking about? Prom the very moment the fatal shots were fired the
Texas Book Depsoitory was foremost in the minds of every investigator -
in Dallas, _ _ _

The deputy decided to take Jim Braden into custody for Questioning(r
According to one report, Lewis became suspicious whén Braden  tried to
idontify himself with a credit card from the Riechficld 01il Company.
From thai brief encounter between Lewis and Braden we'find one

important piece of evidence, the California driver's license numbered

* H 751 775 with which Braden finally id:ntified himself,  That nuwber

is 1mpo£tant because it opens up a'ﬁhole new area of investigation
never before explored by the‘FBI:

The records of the California Depariment of Motbr Vehilcles show that
license H 751 775 belongs to Jim Braden of 280 South Beverly Drive,
Beverly Hills, California, The Braden file shows thai he uses his
place of work as his address on the license "for business reasms,"
Before moving to that work addreés, Braden used 2i% S, lLa Clenega
Boulevard, also in Beverly Hills, Both addresses are office
buildings where Braden hes been agsociated with the same group of
businessren since the early 1960c,

But, there is onc other importent plece of evidence, The Dopartnentts
file shows that Jim Braden was not elinays known by that name,

Before Septenmber 10, 1963, he was imowvm as Fugone Hads Prading the

nane of a forner conviet Uitk a erinminal record dating back to 19%4,

{(more) - J—

qo8)
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i ped, Fueene Nele Brading notlTicd e
i Oalifoxnia DPeapzrinent of Hotor Yehicles ihov hereefoeth he woald be
Jir Dvaden,  And, Jdin Deaden Lwovos,
ot dprek o deputy Dovido in Degley Flaza “thae day t'l,:'i' 400 murder vith
pendon in bove  Tha 4 sulytse susmicions uere aroused o Draden was ¢

. L] TN ~ LA -~ - + K] .. - o -
el be Sha Delias Shorifite Station for quesidioning, Iunrdis L£iled nin

caonloementary  inventigietion TCEDOT V. goncone in the ;herﬁff's offico,
don 't Imow exectly vhon, cucstione? Braden. After cigniﬁg a
voluatary sboaversont, whilen wes notarined, PBraden wos yel used Lo
curtoly,  In the confusion that existcd thet day in Dzllae Draden s
just a face in the crowd, just anobicy person  who had Teen in Deaiey
Plaze and shourld ko roubtinely quesstionsd aboud the crine of the contury.

Iithous grownds of adcguats sushicion a pzrion boing amesitioned

.
cnanod be Tingerorinted oad ohotog~anhed, Hed that bezn donec,of comse,

radents toue id satily would have becone known in & reletively short

pariod of tire. Bradon returned to Los Angeles wherce two nonths
later, in Janvary of 1964, he was wowtinely quectioncd by 151
arcats maliing o follow-ud investigacion, fhne questioning wzo doue in
the prirdee huilding vicre Sraden werkeod on Le Cienesn Doulevardé,  Vhe

.
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For a business combine that was on the verge of bankrupicy, money was

apparently no problemf Not once during the scandal did Braden's nanc
surface, One must wonder if he was a silent partner, There have been
implications, from time to time, by state intelligence agents, that
Braden was connccted with a "high rolling gambling operation.” Further,
there was reason to suspect that he was-connected with the cheating
scandal over gambling gemes at the exclusive Priars Glubftn Beverly H11is¥
When the operation was at its peak ai the Priars CIubd, Scoreg of
celebrities and movie stars wore cheated out of thousands of" dollars
1n.cqfd ganes that were rigged with sll the ingenuity of a "Migsion
Inpos siblc" plot

'Apart from Braden's connection with the partners, there was one other
name under Roou 402 4in the building directory at 280 S. Beverly Drive that
appeared to be worth noting, that of the Empire 0il Company., It would
appeay this pariicular Egpire 01® is a nystery corporaiion. Various
people in the office ackﬁowledge that 280 S, Beverly Drive is the
corvect malling mddress for Empire 0il., But those who inquire about
the firm are told the principals are out of town, A check of state
coproration records gives no evidence that such 4 company cxists in the
Beverly ilills area,

’neturning to Joseph ArmofY, he is the nan, as of late, who has generated
the most publicity., For awvhile he was considered a plonccr in the
discount store business. ' That was vhen he introduced a cul-rate nedical
clinic at his store over the protests of just adout wvery nodieal pgroup
around. The szxleqn piich wong sousthing like: "wo can save you noncy on a

flu ghot.” The mun Axmoff niclcd to hoad up the clinie wnp p forner

osteopath an? asmiticd bigunmizt naved SIS,
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3 ard STSAFNT RRTL GF SIRTH R 1GHT WEIEHT WA TR TYES NG
VEMIOLY LAP . wAWE sopyY TYPE toton LICENSE WO, YEAR STATE TAt NG,
VEHICLE RFGISTFRED TO: ADDRES S CETY RELATIGN TO| SUBJ. |CRIVER LI1C. NO.
NAMEL F 3POUSE DCCUPATION TVPLOVED BV ToE, 3TC. MO,
s

RESIMS of | AND.~R PUAJON FOP UAK|NG, RESQRT:
BRADLEY 1living away from home the week of 2-26/3-2-68 8o witnesses from New

Orleans cannot ldentify him.
yd

TEPTRE

Em

|BRADLEY stated on 2-27-68 that his attorne /é;ceived a tip that ROGER CRAIG,
of & weekly

Twho 1s footing the bill.

TBRADLEY sald that he now has positive proof that a group of far right dis-

*I senters from the Valley area namely, (DO NOT INDEX) W Y BRICE (former protege
ﬁnmm‘zy); members of the ADYELOIT ?3
B § DENNIS HOWER who 18 posing as an cx-deputy sheriff and is now a bodyguard

, | BRADLEY claims this group believes that BRADLEY has been the "fink" that caused
‘iseveral of the group to be arrested in the past two or three years for C.C.W.,
. { transporting machine guns and homosexuality, therefore this is the revenge they
-} aeek, framing BRADLEY,

.]Certain persona of this group are prepared to offer sworn testimony that prior

CDETAILS OF REPORT:

ex-Deputy Sheriff from Dallas, Texas, and publisher

paper from Mithlodlan, Texas, would attempt to see BRADLEY and strengthen
CRAIG'S identity of BRADLEY. BRADLEY is living with a friend in another part
of the city while the two wen are in Los Angeles. CRAIG and JONES are residing
at the Hollywood Roosevelt Hotel. The rooms are under JONES' name. Unknown

family {well known to Van Nuys Division

for DR. WESLEY SWIFT,

to KENNEDY'!'S death they observed CLAY SHAW (under indictment for the assassing-
tion) and a Dallas Police Deputy Chief enter and leave BRADLEY'S home on many

-pgcasions.

g ' - \\Q.
- LN Lt
g

‘ .';"'“—‘4 g s Atraat.on Wy, TATO & Ty Trvio i REPORTYIWE DFPICTA (4}
Lt . C.01.6 _ 2+28-68 Robinson |Sandlin/Jones |
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BUSINESS ADLNTSS oy WUS,. PHONE
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VEMTICLE YIAR - MAKE RA0Y YYPE LICENSE w0, YEAR XTATE FRlL WS,

YEHICLE RESISTERED TO¢ AUDRLSS ity RELATION TO Sub), {ORIVER LIC. WO,

WAMEL OF Lkoyst CECUFATION IWMFLUYLD #Y cat, stTC. MO.

RESUKE OF, ARG/OR RAFASOH FOR MAXING, HEPORT:

BRADLEY claiming that local citizens are being recrulted as false witnesses

aiginst him and fake photos 1n exlstence trying to prove BRADLEY in Dallas at
time of KENNEDY aasassination,

TASLS OF REFONT:
_Jaams GARRISON (IDF) -

Attempting to line up false witnesses agalnst
J/ BRADLEY plus fake phdographs of BRADLEY,
YCLAY SHAW

(NIP} Is alleged to have visted BRADLEY in BRADLEY'S home| >

prior to KENNEDY assassination,

In Los Angeles area conducting mass meetings to
raise funds for BRADLEY!S defense,

E J. JENSEN (NIF) - (BRADLEY'S attorney) - Constantly pressing for more
money.

: é._cmm!g._m_;mm’) -

All assoclated with SWIPT and suspacted by EDGAR

BRADLEY as possible false witnesses regarding CIAY

SHAW'S wvisit to BRADLEY's home before KENNEDY

THORNHILL assassination,

ROBERT McWHIRTER (NIF

]
He stated that his investigations are
JIM GARRISON, New Orleans District Attorney, is attempting to
ine up people in Los Angeles to testify that CLAY SHAW tunder indistment in
New Orieans) visited BRADLEY in BRADLEY'S North Hollywood home on many
occasions prior ¢o KENNEDY's assassination., Of course, BRADLEY denles this,

! ARADLEY interviewed 1-19-68, 8:30AM,
; groving that

BRADLEY sald that persons close t0 DR, WHSLEY SWIFT, including CAROL and

ARTHUR A

allegation,

and MOWER

ff:frcm right-wing groupa.

YDELOTTE, NATALIE NITTLE {mother of CAROL), TOM THORNHILL, JR.,
ROBERT McWHIRTER and DENNIS MOWER may be among thoase attempting to back this
BRADLEY maid the above mentioned are all "»ri

iw-wing ltooks" and
MOWER 15 now SWIFT'S chauffer.

The only reason BRADLEY can give for these
l0cal people being against him 18 due to MOWER's arrest in 1964 for C.C.W,,
to this day is accusing BRADLEY of informing the polioe of the
Eon. DR, SWIFT is now preaching to his congregations that BRADLEY is a
uble agent and trying to alienate any support that BRADLEY might

recelive
peenay

; % ! E
Y § o, f:‘

In ot ime @YFICINGAL)
. )

{Continued on Page 2)
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BRADLEY, Edgar Eugene (Continued) Page 2

BRADLEY claims that GARRISON has a fake photograph of BRADLEY allegedly
in custody of two unifom and three plainclothes police standing in front
of the Book Depository in Dallas. The photo was allegedly taken right
after the shooting. BRADLEY sald the reason for GARRISON t divulging
the existence of the photo is that BRADLEY at the time was under the
"protection" of the F.B.I." BRADLEY denies he was in Dallss. |

BRADLEY stated that DR. CARL McINTYRE has recently held three mass meetings
in the Los Angeles area trylng to raise money for BRADLEY's defense,
Approximately $4,400 to $4,800 has been received, of course, McINTYRE's
expenses Will be deducted frowm this., BRADLEY said this amount 1s only

a drop in the bucket and inferred that he wza unhappy with McINTYRE's
efforts to help him. McINTYRE has refused to use his vast radio audience
to raise money for BRADLEY, preferring the mass meeting for this, McINTYRE
is due back in Los Angeles from India 1-20-68 and BRADLEY is hoping that
McINTYRE will continue the wmass meeting effort,

BRADLEY said that GEORGE J. JENSEN, his attormey, Keeps asking for more
money all the time and the coat of his defense is BRADLEY's greatest
worry, even more so at the present time than GARRISON's accusations.

BRADLEY stated that no hearing has been set for his extradition., GARRISON
has not presented extradition papers to this State. According to BRADIEY's
attorney, if the extradition papers are not served by 1-25-68, there is a

.. possibiiity that the whole thing will be terminated,

a>

-

Sandlin/Jones




: PAGE 2
HEMVING, Gerald 7. (Cout'd)
. MARCH 3, 1968 - .

/ INTERNATIONY. ARMS €D, ~ City of Industry - Harassed by
mw
Governuont Agents.

J/ _STAOPE - S Worked wivh HEMLMING from 1961 o Feb. 1963,

Lowetn ¢ 3ot HOUARD Ly =7 "~ Worked with HIMMING Sept. 1952 for aboot 3
souliiint SN, . s
montl.s. Stated to be a stupid radical mexican.

AIR AMFRICA I/ " -=Pilot made air drops,
A
EX-AYD TO SENATOR SMATHERS & EX- ASSISTANT
STATE ATTORKREY - Lawycr for REMMING'S group in Florida,
N “: GARRISON - / e Personal meetiungs between GAPRISCN AND HEMMING

on the KENNEDY Assassination, also a check from
GARRTISON to HEMMING.

. knlie BRADLEY - ~wProfessional assassin now working out of
Florida, lives in Miami. )

Person meotioned oanly as the ENGLTSM MAY., appeared Lo be very active in
. Cuba and Plorida,

Jerzy CONIN, - wontignad,  BRAULEY had tape turned off so this name
on\y. would not be¢ vecorded.

-

-

Four man organization ow

&Ym"“‘ﬂ.h"l:a@. -~-~-Last name only
A ¥ _Richard BILINGS < mantivead

Mike ACOKEA & cmmt\X i arih,

Romano MOSSFERARE .~ e Syndicate man

TELLUNKD ~(Statement) Very rich man., Meetings with retired
St ———
ﬂnory Geneval HWALKER,

Rayk““‘”ﬁ""" e e s e

C a‘ HAVEGROVE or MIRCROVE ™, “Possible avs of HOAT,
IR R ————— e

The above is only a portion of the contents of the tape made st this meeting.

cusslon was continucd after the tape was turned off and source
sould be uasd as d.mahile. goamsnd post and cornypicationg gepter. Weapong
aEEe diacusged and !R-‘Dwf.,'}ﬁff__ caed he 1% LYying to obtain e lar,& amoint of

Ay S Bt

Edwpr £ uapoe, B eodloy

- Welmeny




i
® ° :
. PAGE 3

HIMVING, Gerald P. (Cont'd)
MARCH 3, 1968

riot guas. BRADLEY has his own militant organizaetion and is stated to be
very hard ¢

ore militant and ver} active.

GREENFIELD {5 very active against the Left and has particapated in
harassnenf“‘f‘aiaﬁﬂ!trutTUH!‘

The (wo women heard on the tape are identified as the R:ugene BRADLEY

and wife of James GREEN!’IELD.(‘_\*,,_M*“ E-‘&
Merogett ..

The meeting broke sbout $:00 a.m., Monday morning.

LT R T . By gl




INTELLIGENCE REPORT

SUBJECT S Laug RESISEHTF ADMATE 34 B AN ATt L F e hmce,
BRADLEY, RUGENE 12208 Emelits St., No. Hwd 4-15-69
‘ASEZ‘: BUS INESS ADDRESS B B5, PMONT Loe, &
SE X DESCENTY JATE OF BIRTH REIAHY WEIGUY Ha 1 ® FYES TR
M ! Ciue 50 yrs 18] 180 bio blue

YEHICLE YFaR . MauE BGI~ TVPE COLOR LAIMENRE ND, YLAR  STATFE Far N,

YEH{CLE RIGISTERED T4: ADCRESS Ty PrLATION Tn .80, [oRUVED 110, Mo,

JLTUPATION EMPI YLD BY SAC.T SET D NOL

NAMT OF sSPAOUSE

RESUNE OF, ANN/OR 97A50N FOR WA+ING, AEPORT!

DRADLEY's recollection of DALLAS ROQUEMORE (deceased), also statements re-
garding his attomeys.

DETAILS OF REPOAT:

BUGRNKE BRADLEY interviewed April 15, 1969, approximstely 0920 hours, at his
residence. MR. BRADIEY atated that he first met DALLAS ROQURMORRE approxi-
mtaly six or seven years ago. BRADLEY was conduoting Bible clasaes in
BRADIEY's home and ROQUEMORE attended twelve to fifteen classes. BRADLEY
denisd that he or ROQUEMORE were 0losely assogiated; that they ever exchanged
confldences, or visited scclally. On one occaslon BRADLEY and ROQUEMORE
together attended a church service in Norwali, Califomia, the chureh was
pastored by a ROY GILIESFIE who was an assooiate of GERALD K, SMITH, WESIEY
SWIPT and KRNNRTH GOFF, Until this time BRADLEY thought that ROQUEMORS was
2 moderate thinker, gombining Christian bheliefs with social rightewing re-
ormms. However, after attending the service, BRADLEY realized that ROGURNCHE
and GILLESFIE were so far right that even BRADLEY eould not buy them and
their opinions.

BRADLEY said that ROQUEMORE was aoquainted with the ADYLOTTE family and
BRADLEY 18 well awars of the faot that the ADYLOPTRS have aoccusad SRADLEY of
murdering ACQUEMORE, The ADYLOTTES currently refer to BRADLEY as the C,.I.A.
agsassin., ROQUEMCRE oondugted Karate olassas in the ADYLOIMIE residence.

Prior to BRADLEY's moeting ROQUEMORE, ROQUEMORE had written a book regarding
survival in the wilderness sntitled "Get Ye Up Into the High Mountains',
BRADUGY alleged that experts in cutdcor living nave resd tne ook and eonsides
it one of the best in its fleld. (See oupy of attached book gover and brief
but conclse baciground on ROQUEMORE)., XRNNETH QOFF had the book published
but ROQUEMORE never recsived ene dime in royalities,

Subssquently ROQUEMORE married a woman named RILBEN (surname unknown).
RIQUEMNURS had two cilldren by a former merriage and EILEEN had three shildren.
BLESN's father's first name was AUSTIN and her older brother's first naue

was DAVE. DRADLEY oould not remember the surmame but furnished from an old
sddress book the address of 16835 Orand Street, Belliflower. 3RADLEY said he
had heard that RILKEN'S mothar and Tather were now deosased. He knew nothing
of the older brother.

BRADIAY atated that ROGUEMORE was truly a2 mountain man end loved the outdoors
nd was an expert with the bow and arrow. #hile ROQUEMORE was an extrems

ghtwinger, he could not be aonvinced by his asscolates to buy or hoard guns
and ammunition againat the day when the Communists would take over. However,

BRADLEY thought that ACY RE finally bought some type of firearm (latver
msﬁtm hn_um___
L oPfeatiim G0, s E
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BHADLEY, EUGsSNE (Continued) ' rage &

After ROQUEMORE wus married, he, RILEREN, the children, and EILEEN's
younger brother age approximately thirteen years, moved to the viginity

of Weaverville, Califomia. ROQUEMORE had made a down payment on several
aores of mountain land. ROQURMORE's plans wers to bulld & church, class-
room buildings and 1iving guarters for ministers he intended to invite to
his leotures on Commmism. ROQUEMORE was of the opinion that the lesst
informed people in the Unitea States on Communism were the religious ieaders
of this nation. He wished to correot that. ROQUEMURE alleged that he had
backing [or this adventure from several wealthy people but never identifted
then to BRADLEY. However, BRADIEY was of the opinion that ROQUEMORE in
tended to use the property for training in guerrilla warfare. BRADLEY
could not remember who told him this.

#hen the ROQUEMORE family moved to Weaverville they rented e small house
near trheir property. Word had leaked out among the residents in the area
of' ROQUEMURE's plans, and the ROQUEMORRS were plagued with prowlers and
several attexpts to burn them out,

To the best of BRADIEY's recolleation, approximetely five years Ago,
ROQUEMORE and EBILEEN visited los Angeies to mecure building materials,
and during this vieit they asontaoted BRADLEY and cordially invited him to
visit them in Weaverville. The Roqusmores then left Los Angeles enroute
north to their residence. They had left the smaller children in care of
EILEEN's thirteen year old brother. The ROQUEMURES arrived home late at
night. According to BRADLEY, ROQUEMORE parked the vehiocle some distanoe
from thair house. He and EIf.Ki‘ll orept toward the housa, ROGUEMCRE gilving
out with catoalls and Indian warwhoops (aecording to BRADLEY, ROQUEMUHE
was a grest ractical Joker), they arcused BILEEN's brother who appeared
on the front poroh demanding to know who was ocut there. The boy was
carrying a revolver in hie hard. ROQUEMORE and EILEEN had hid under the
porohi. The boy again demandsd who was there declaring that he would
shoct. ROQUEMCHE then threw a rook into s bush near the house, the nolse
frightened the boy, the weapon was discharged, the bullet went through the
floor of the poroh and into ROQUEMORE's head sntering through the ear.

ROQUEMORE was then taken to a looal hospital where he expired sowms hours
later, EILKEN'a young brother 1doliged ROQUEMCRR and BRADLRY thought he
had heard that the boy had loast his mind over the shooting. The aotual
evente of the shooting wsre related to BRADLEY by EILEEN sometime after
the shooting ocourred.

BRADLEY stated that a full investigation of the shcoting was aonducted by
the Sheriff's Offlioe of the oounty of location and ooccurrence and should
be on flle thers. Subssyusntly, ‘nm married a deputy sheriff from the
local office there. They were divoread and shs remrried again. The
last BRADLEY heard of RILEEN she was near death from throat caneer but
he believerd she was still residing in the Weavervills area.

BRADLEY denied he murdered ROGUIMORE stating he was enrouts to Sar Diego
the date of the shooting and heard of the events on his sar reddo,

Regarding attomeys, BRAJLEY stated he ha! durped GRONGE JEMIEN Lasmedintely

after GOVEHANOR REAGAN had denilad @ARRISGN's uest for DBRADLEY's extiedi-
tion. PBRADLEY's stto is now JGHN LA m%. 6250 w. Sunmset Bivd.,
Los Angeles, telephone #1-9955, DBRADLEY msid that LA POLLETTE hae agreed




BRADLEY, EUORNE (Continued) Page 3

to reprssent him for nothing. LA FOLLE?TE was the attormey who offered
to represent BRADLEY for no fee when OARRISON first namad SRADLEY as a
conspirator. BRADLEY admittad that choosing JENSEN was a mistake and
now feels that LA POLLETTE will do a good Job for BRADLEY,




. . ‘l"b‘
telephone out of order. He then got on e elevator to return to

the main floor. While on the elevator, a male nagro who was
running the elevator told Braden that he was not supvosed to
have allowed anyone in the building. The elevator operator
called the Sheriffs and Braden was taken into custody. At the
Sheriff's station, Braden gave a signed statement to one of the
deputys and was released. When asked if he had reported this
incident to his parole officer in Dallas or Los Angeles, he
replied in the negative, stating that it wrs a matter of record
and he saw no need to inform them, When askad about his name
change on the drivera license, Braden replied that this was for
business reasons and that he had received the approval of his
parole officer to make the name change on his drivers license.
Braden indicated that he was calling from his attorney's office
and that this investigator could call him, Braden, at his home

if he wished to ask any further questions,




The money in excess of $500.00 which was hia wages, came from
various oil well royalties according to Braden's P.0.report.
One of the oil wells mentioned was the LEDOUX. WELL, (Location
unknowti. )

On July 17, 1964, Braden wrote a letter to an attorney J.P.STRAESSLEY
in Miami Florida, stating that he wae enclosing a personal check

for $39,500 for the purchase of the F.L. Cotton lot location in

Coral Gables Estates, Dade Florida.

During his .nt%;; pa;gle period,iaradan wauthby his truelgame od
EUGENE H. BRADING. ere is no indic n that he formally notifi
his P.0. of ¢ name change to DMV on|lggtgct 1963. However, there
are latters from Braden to the P.0. with this name change.

There is no mention to his P.0. adout his using the name of Braden
vhen arrested for shoplifting on Ap-il 9, 1964,

0f his physical description the only scar noted is a surgical
scary on the upper right arm.




matter, there were practical difficulties in presenting the
matter to a trial jury. Additionally, he added that the
criminal causes of action against the officers were extremely
weak, and suggested that the Department reconsider the matter

internally.

Investigation into the business dealings each officer had with
the Kassab Clan revealed that Officer Latham entered into 22
transactiona directly through David Kassab, McCowan parti-
cipated in 13 real estate purchases, One of McCowna's real
estate transactions involved Officer G. B. Netzley, in which
both attempted to follow the game scheme as did David Kassab.
The remaining four officers conducted their real estate trans-
actions through Kassab vie Latham. The purchase of the various
homes by the latter four officers varied from one to three

transactions each,

A background check of each officer involved indicated that
Rickards and Latham were affiliated with the John Birch Society
in North Hollywood. Further investigation disclesed that some
members of the Minutemen Society infultrated this organization

and recruited the more militant Birchers into their society.

Among the Minutemen in this area, the following persons ware

found to be affiliated with that society. Dallas Roguemore,
(deceased), Troy Houghton, Phillip E, Scheib, Edgar Eugene
Bradli, Carol Aydalotte, Arthur Aydelotte, Keith D, Gilbert,
Delos Lowell, CGerald L. K. Smith, Reverend Dennis Mower,

Rever=nd Wesley Swift, Keith D, Templeton, Jawes Thorton, and




Robert R. Romero. It was also learned that, now retired Los
Angeles Police Officer C. W, White, was also closely associated

with Gilbert, the Aydelottes, Scheib and Mower,

On February 25, 1965, 1400 pounds of stolen dynamite was located
in the garage apartment residence of Keith D. Gilbert, at 419
Western, Glendale, Caljifornia. The owner of this residence who
lived in the front house was Mrs. Bernice Iverson, the sister

of Officer white. During an intefview with White by the investi-
gating officer in the dynamite burglary case, he admitted knowing

Dennis Mower, a militant Minuteman.

A check of Gllbert's background was conducted te determine his
involvement with Officer White. At the time the dynamite was
located at his home, Gilbert was in possession of a business

card with the inscription "Michael Wayne-Promoter."

Michael Wayne, it was speculaled by this investigator, was the
same young male caucasian who was at the Ambassador Hotel on
June 5, 1968, when Senator Kennedy was shot. Shortly after the
shooting, Michael Wayne was seen yrunning from the kitchen area
and was subsequently stopped and interrogated. During the
interrogation, it was noted that he was in possession of a card
bearing the name, Keith Gilbert. Due to the fact that Gilbert
was an extremist in the right wing organization and Michael
wWayne was s2en leaving the scene of the shooting, an intense

inveaciy>tion was conducted to determine their association.

Keith Gilbert was interviewed in San Quentin Prison, April 1,

(123
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1969, with reference to Wayne's business card and his connection
with the Minutemen. Gilbert admitted his membership in the
Minutemen Society, but stated he did not recall the person who
had given him the business car.! with Wayne's name. Gilbert
indicated that he had acquired numerous business cards while

in the fire-arms business in which he and other Minutemen, Robert

R. Romero, were partners.

Gilbert, it was noted, was anxious to be truthful with the
investigator as he did not want to hurt his chances for an early
parcle. Gilbert, it was learned, wrote a letter to Senator
Robert Kennedy on March 1, 1967, from San Quentin Prison. In
that letter he stated that he was a former member of the Minute-
men Organization and had information connecting Lee Harvey Oswald
to the Minutemen. This information, Gilbert wrote, was acquired
while he was in the Minutemen Organization. He told this investi-
gator that while he was in Canada avoiding prosecution for the
possession of dynamite, he heard Dennis Mower make a statement
that Oswald had been a Minuteman, Gilbert did not have first

hand knowledge as he had indicated in the letter to Senator Kennedy.

Numerous pictures were shown to Gilbert which included persons
he definately knew., Wayne's picture plus other unrelated photo-
graphs wexe shown to him. Gilbert identified all the photos that

the investigator knew that Gilbert was associated with., iigwever,

he failed to identify the picture of Michael Wayne. He emphati-

cally denied having ever met Wayne but added that he may have
recéived it from one of many puople he met at a gun prhow in

Yuma, Arizona,




Gilbert also related that Dennis Mower had told him that Edgar
Eugene Bradley had been involved in the murder of Dallas

Roquemore, whose death had been listed as a suicide.

An investigation into this alligation revealed that Roquemore,

an acqguaintance of Edgar Eugene Bradley was shot and killed
accidentally by Frank A. Auvstin, in Weaverville, California

on January 4, 1964. An investigation by the Weaverville Sheriff‘s
Office and a poiygraph examination proved that the shooting was
indeed accidental. Edgar Eugene Bradley was in Southern

California at the time of the shooting.

Michael Wayne wvas reinterviewad on April 1, 1969, to determine
his knowledge of the card found at Gikbert's residence and of
Gilbext's card found in his possession on the Biqﬁt'of June 5,
i968. Wayne was given a polygraph examination by Lt, E,
Hernandez in which he was asked about the business card and
about his running fx.m the scene of the shooting at the
Ambassador Hotel, Lt . Hernandez stated that in his expert
opinion, Wayne was being truthful when he replied that he did
not know Gilbert nor had he ever given a business card to
Gilbert. Wayne denied ever having had a business card bearing
his name, Wayne could not recall how he obtained Gilbert's
card noy who had given it to him. The polygraph examination
again indicated he was truthful. He was alsc truthful when

he replied that he had never belonged to the Minutemen Socisty

nor waa he aasociatad with them.
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All the officers mentioned in connection with David Kassab
have since retired with the exception of Rickards and Netszley.
On January 6, 1965, McCowan, a ten year veteran for the Los
Angeles Police Department, resigned in lieu of deciplinary
action when he was arrested for theft and tampering with the

United States mail.

In this particular case, McCowan, through false pretenses
retrieved a package containing a diamond ring from the post-

office which he and Jean Ortiz had mailed earlier that day.

Miss Ortiz, on learning that the package had not arrived at its
intended destination immediately notified the postal authorities.
The postal inveatigators quickley determined that Michael McCowan,
had returned to the post~office and had retrieved the package

on the pretext that it was evidence.

On January 24, 1966, McCowan was found guilty of theft of U.S.
Mail under Title 18, Section 1708, U.S. Code. This was the
second of two trials. The first trial ended in a hung jury.

The jury was eleven to one for acquittal. On January 29, 1968,
after an appear, the sentence of five years was reduced to three
years probation. It was during McCowan's second trial that he

was represented by Attorney Russell Parsons.

Prior to his resignation from the Los Angeles Police Department,
McCowan had been attending Law school at Socuthwest School of
Law, in lLos Angeles. It was at this school where he first met

Ron Allen, the owner of a private investigating firm,




After his resignation from the Police Department, Ron Allen
offered McCowan employment as an investigaror for the Allen
Firm. Although McCowan was denied an investigators license
by the State, he continued to work for the Allen Firm as an

employee which did not require a license,

McCowan was asked to be the defense investigator by Parsons
after the latter was retained as one of the defense attorneys.
McCowan explained that his expenses for the investigating came
from a fund which was part of $17,000 that Robert Kajiser had
gotten as a retainer for writing a book about Sirhan., According
to McCowan, Cooper put up several thousand dollars to help with
the expenses. Other money came from Life Magazine for an
article which appeared shortly after the trial began. Again,
according to McCowan, after Kaiser writes his book, Xaiser will
receive one-third of the royalties; a third will go to the Sirhan
family and the remainder to the attorneys. Of the latter two-
thirds expenses will be taken out before dividing up the money.
The three attorneys, Russell Parsons, Grant Cooper and Emile
Zola Berman, according to McCowan, each signed a contract with
Kaiser agreeing not write a book. McCowan, however, refuseé to

sign that contract.

On July 3, 196§, Jacquelyn Caporizzo notified the detectives at

the Van Nuys Station that she was in possession of numerous guns

which belonyed to Michael McCowan., She related that McCowan had
given her the guns approximstely six months prior to keep in her

home for msafekeepina. He told her that he had confisgated them




from Jean Ortiz who had been involved in a burglary with her
husband and that the guns were possibly stolen. Los Angeles
Police Detectives took four rifles, two shotguns, 8 pistols,
and one automatic .25 caliber pistol into custody. These items
were checked through gun records locally and through C.I.I.
where it was determined that there was no crime report out-
standing on these weapons. Investigation into the true owners

of these weapons is still in progress.

An intensive financial background check of McCowan's bank accounts
have failed to disclose any unusual large deposits or withdrawals

prior to and after the assassination of Senator Robert Kennedy.

On May 17, 1968, McCowan flled for a divorce from his wife
Catherine Leona McCowan. She crossfiled and obtained custody of
two minor children, In the divorce suit, neither showed the
other in possession of a large sum of money. McCowan's wife,
Catherine, had $3,000,00 in her possession according to the

divorce suit, McCowan's assets were almost nil at that time.

Several weeks prior to the close of the Sirhan trial, McCowan
had a conversation with Sirhan in the County Jail. McCowan
related to the investigators that Sirhan indicated that if he
were found guilty of first degree murder, he would let it be
known that Pregident Johnson put him up tc the shootirg of the
Senatox. When McCowan told Sirhan that this would be a “Stupid
sounding story,* and how esasy it would be to check this out,

and how ridiculcus Sirhan would look after this allegation was




cleared up, Sirhan changed his story. Sirhan then stated that

he would then involve "Hoffa."

McCowan alleges to have Sirhan's confidence and intends to write

a book on his portion of the investigation.

Gfficer Harold Latham, now retired was a pexrsonal friend of
David Kassab., On September 2, 1968, it was discovered that
Latham and Kassab had joint bank accounts at the California
Bank in Concga Park. David Kassab and Latham have known each
other since 1955, They became close friends after Xassab sold

a house for Latham.

Due to a large court judgement levyied against Kassab in a case
involving grand theft he could not hold property in his own name
without a lien being placed on it. In May, 1962, Latham purchased
property for Kassab in his name. Both Latham and Kassab's wives
developed a close friendship.

In 1963, Marilyn Meyer, an owner of an apartment house, was in
the process of locking for a prospective buyer when she was
introduced to David Kassab at the California State Escrow
Company by an escrow clerk, Joan Whitehouse. After several
meetings and dates with Miss Meyer, David Kassab convinced her
that sha should sell her apartment houses and reinvest her money
in individual homes. He convinced her that although she sold
the apartment house to a police officer, the original title
would be reverted to her after obtaining enough money from the

resale of the individual houses.




BRADEN, JiIM April 25, 1969

Braden was released from McHeil Island on Pebruary 13, 1959,
He arrived in Los Angeles on the 1l4th and reported toc the Parole

Office.

fWhile in prison he corresponded with ANTHONY SMALLDONE (mafia

nember) regarding oil well deals.

The following dates and notations are excerps from the Federal
Parole office package on Braden.

9-23-59
10-28-59
4-5-61

8-2-61

1-2-63
1-4-63
1-17-63

' !1-20-63

Pereira has an office.idn the same building as Morgan
Brown 0il Company, Braden's employer.,

Braden admitted to the P.O. that he had a girlfriend
Mildred Bollman, a wealthy widow.

Approved to travel to Tampa, Florida with his new wife,
Mildred,

Told his P.O. that he had cil well explorations in

Matagorda Co., Ta2xas with his partner, Pereira and

his wife Mildred. He requested permission to visit
this well pite .

Reguested permission to travel to LaPayette, La.
He was to leave lLos Angeles on 8-14-61 amd return
on 8-21-61.

He told the P.O. that his wife Mildred had put up the
capital for an oil well drilling venture.

Informed P.O. he was leaving for Houston, for LaPayette
L.A. and on his return to Dallas.

Reported to P,0. that he had returned from Houston, Texas,

Requasted to travel to MCHENRY, ILLINOXIS with his wife
Mildred to visit their farm.
Note: This is a known major gangster hangout.

Braden in Hawaii-prior approval from P.0O.
Departed from Hawaii
Returned from Houston, Texas.

Left L.A, for Dallas, Texas, was to remain there until
November 21, 1963 then continue to Houston, Texas. Was
to remain there until November 26, 1963 before continuing
to OPELOUSAS, L.A. Upon arriving in Dallas on the 20th,
reported to P,0Q,
NOTE: He reported to the Houston P.0. office on the
24th but did not mention his being picked up
by the Sheriff's after the shooting of the
Prasident, s




Jim Braden

Checking Account $#61-44)
City National Bank

8420 Wilshire Blvd.
Beverly Hills, California

—_—

On March 11, 1963 Jim Braden opened an account with City National
Bank with & deposit of two cashier’s checks for $11,500.00. One
drawn on the City National Bank for $8,000.00 and another drawn

on the Crocker Citizen's National Bakk for $3,500,.00.

On March 28, 1963, Braden made a checking withdrawal of 510,000.00.
This was found to be three cashier’s checks all made payable to
Jim Braden for amounts of $5,000.00, $3,000.00 and $2,000.00.

Cashier’s check $#217833 for $5,000.00 was endiorsed by Jim Braden
and cashad by the City National Bank, Palm Spring Branch on April
18, 1963. Cashier's check #217834 for $3,000.00 was deposited
by Jim Braden on May 8, 1963 at the City National Bank, Bevarly

Hills Branch.

Cashier's check #217835 for $2,000.00 was endorsed by Jim Braden
and deposited by the Thunderbird Country Club 6f Palm Sprinos,
California,at the Bank of America, Palm Springs Branch, on April
8, 1963.

A further examination of misc. checks of Jim Braden revelaed:

On November &, 1963 wrote a check for cash for $200.00; Novenber

19, 1963 wrote check for 5146.61 to General Telephone Compamy:

Hovember 20, 1963 check for 5200.00 for cash-expenses which was

cashed by the Courtwright Corporation, Beverly Wilshire Hotel;




ALSC ESEE KASSAE FOLUERE
FILE

INTERVIEW

‘RSON INTERVIEWED : _Siliieiilioe DATE/TIME_ May 6, 1969

Tape $30823
SEX RACE HAIR EYES DOB

RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

TAPE SYNOPSIS OF TAPE #308221 OF INTERVIEW OF ABOVE SUBJECT BY DEPUTY CHIEF
R. HOUGHTON IN ROOM #311.

This was the lst interview with Wjnaih#iges who alledged that Michael McCowan
was connected with some Arabs in the valley. He hinted that McCowan was in-
volved in gome sort of conspiracy with these Arabs and Sirhan. These Arabs,
according to s, were connected with a Dr, Stanley Dubrin who was tied in
with Joe M. Arnoff who knew Councilman Tom Shepard. Shepard was an associate

Gerald Chase an accountant at 280 Beverly Drive. Also at this location

a person known as Jim Braden who was in Dallas, Texas in a building_near
the_location where the President was shot. T T

Note: For additional information of other allagations by mm sae the

Kassab investigation folder, in the #ije& section.

sk  6-i7-G9

r—ts—

YHVESTIGATORS MAKING INTERVIEW: APPROVED BY:
Sgt. M. F. Gutierrea 7060




ALS0O SEE KASSAB FOLOLF

INTERVIEW

’RSON INTERVIEWED: i3 g DATE/TIME May 6, 1969
Tape #30836

SEX RACE DOB

e ]

RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

TAPE SYNOPSIS OF TAPE #30836 OF INTERVIEW OF ABOVE SUBJECT BY DEPUTY CHIEF
R, HOUGHTON IN ROOM #311.

1. WWpew reiterated Jim Braden's connection with Gerald Chase. He also
elaborated on Braden's background.

2. Wmew stated that Dr. Dubrin was actually one of the Kassabs.

L S SR 4 [N PRE R SRR ERE

. 3. He alledged that Joe Arnoff and possibly Jim Braden are connected with
the Beverly Ridge Estates,

4, He also alledged that PKh -GN i has taped his teleplione.

ik 6-11-H9 . . '
INVESTIGATORS MAKING IH’I‘E&V:;\T T l APPROVED
§gt. M. F. Gutierrez 7060 I




